
Kommunfullmäktige 

 

 

 

 

Kommunfullmäktige 

Enkel fråga 

2025-05-07 
 

Enkel fråga från Sverigedemokraterna 
 

Till ansvarigt kommunalråd/ordförande  

  

Nyligen kunde vi läsa i media att sportcentrum i Valbo får konstgräs, vilket naturligtvis är 

positivt i sig men det väcker samtidigt en hel del funderingar kopplat till en av Gävles största 

stadsdelar, Bomhus. Kastvallen som idag används av IK Huge saknar konstgräs, trots att 

klubben är en av Gävle kommuns största föreningar sett till antalet aktiva ungdomar och där 

antalet ungdomslag är omfattande både på pojk- och flicksidan. 

 

Bomhus som stadsdel saknar till skillnad från många andra stadsdelar även en fullstor 

idrottshall för möjligheten att praktisera olika idrotter, därför har Sverigedemokraterna 

tidigare tagit initiativ att påbörja planeringen av en sådan, något som tyvärr röstats ner. Det 

är uppenbart att Bomhus under lång tid har förbisetts när pengar fördelas till förbättringar 

och förnyelse. Det har även funnits e-petitioner från medborgare som önskat detta. 

 

Mot bakgrund av ovanstående önskar jag ställa följande frågor till ansvarigt 

kommunalråd/ordförande:  

 

1. Kommer en fullstor idrottshall byggas i stadsdelen Bomhus? 
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